
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tisdag 17 maj 18:00, CGI:s kontor i Skara  

Närvarande: Bo Roos, Bengt Larsson, Gullvi Högberg, Leif Axelsson, Björn Westling, Karin 

Arvidsson, Thomas Johansson, Hans Bogeskär.  

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående mötes protokoll 

4. Rapport kring vårens verksamhet på de olika klubbarna 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Liten verksamhet, spelat klubbmatcher med 

Tibro och Hjo. Hjo är i gång med färre par. Tibro har dagbridge med flera bord via PRO. 

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Spelat hela våren, måndag kväll och onsdag fm. Klart 

färre bord. Diskussioner om gemensam kurs tillsammans med Vårgårda.  

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping fungerar bra, 7 bord för 

orutinerade senast. Uppskattade handikapplag-tävlingen. Sommarbridge onsdagar. Falköping har 

sommarbridge torsdag. 

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Verksamheten i gång, Herrljunga få 

egna spelare.  

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. 

Mariestad har onsdagsspel för nybörjare, Kvänum ligger på 9–10 bord, spelar sommarbridge 

onsdagar. Levene gått ner lite, Stenstorp kämpar. Tidaholm lägre, barometer ger fler par.    

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde har färre än förut, men upp till 8 bord 

onsdagar.  

- Bo Roos rapporterar om Skara. Förre bord men verksamhet inklusive barometrar.  

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. Hid 

har 5–7 bord, Svenljunga mycket bra, 10 bord i snitt. Ulricehamn tisdagar över sommaren, 

dagbridge torsdagar. Borås, minskar och saknar nya spelare, planerar kurs till hösten. 

5. DM lag – förändrat upplägg 

Ordförandens förslag: Att DM-lagfinalen minskas till 10 lag med 16-brickorsmatcher. Tre 

semifinaler med sex lag i varje, där de tre främsta går till final. Fjolårsmästarna är 

direktkvalificerade till finalen, medan tvåan och trean är direktkvalificerade till semifinal.  

Vi beslutar att försöka på 10 lag säsongen 2022–23.  

6. DM damer 

Ordförandens förslag: En grupp tillsätts för att se över om några förändringar ska ske av upplägget 

kring DM damer inför kommande spelår. Gullvi med hjälp av Karin och Leif ställer några frågor 

till olika deltagare tidigare år. 

7. Rapport kring distriktets ekonomi 

Ordförandens förslag: Bengt Larsson ger en preliminär bild av resultatet för 2021/2022. Vi har just 

nu många i-medlemmar och c: a 850 betalande, totalt 1000 lika många som före Covid. Vi kommer 

göra ett överskott på runt 10 tkr, färre kvalande par till DM påverkar mest. 

8. Budget 2022/2023 

Ordförandens förslag: Styrelsen diskuterar prioriteringar inför budgetarbetet. Thomas Johansson 

och Bengt Larsson får därefter i uppdrag att ta fram förslag till budget. Fortsatt sänkta avgifter i 

DM-finaler, stötta eventuell kursverksamhet för nyare medlemmar, sponsra en 

handikapptävling/DM. Idéer skickas till Thomas och Bengt. 

9. Grästorps BS 

Ordförandens förslag: Att klubben som nu saknar medlemmar avvecklas. Vi godkänner förslaget, 

Bengt meddelar förbundet, sista tävlingen DM par refererades i NLT av Emma Hurtig.  

10. Spelprogram 2022/2023 

Ordförandens förslag: Thomas Johansson och Bengt Larsson presenterar förslag till spelprogram. 

Uppdaterad lista till Bengt. Mariestad tillfrågade för DM mixed, Herrljunga (fyller 70) för DM 

veteran, DM par öppna diskuteras.  



11. Klubbarnas rekrytering Diskuterades under budget ovan. 

12. Ombud till distriktsträffen 

Ordförandens förslag: Ann Ohlsson utses till ombud på distriktsträffen 

13. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Tisdag 30:e augusti, 18:00 via teams.  

14. Övriga frågor. 

* Bridgeförbundets ordförande vill träffa VBF:s styrelse, vi föreslår 21/6 kl 18:00.   

* Flera medlemmar uppmärksammar att den sociala delen vid klubbspel är viktigt. Till exempel gå 

igenom de etiska reglerna 

* Bengt och Thomas undersöker plats för årsmöte tills nästa möte.  

15. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

____________________               ____________________ 

 

 Bo Roos        Bengt Larsson 


